
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 6 lipca 2018 r. 
 

OA.0002.7.2018.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr L/2018 
z obrad L sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła się 

28 czerwca 2018 r. w Ośrodku Turystyczno-Wypoczynkowym 
(Dworku) w Babicach 

 
 

 Na L sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 12 radnych (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto w obradach wzięły 
udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności stanowią załączniki nr 2 
i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 1005 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 

Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o zmianę porządku obrad 
poprzez wprowadzenie w punkcie 5 ppkt 3 porządku obrad autopoprawki do 
projektu nr 5 Uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 
2018 rok oraz dodania do tegoż puntu jako ostatni ppkt 4 rozpatrzenie projektu 
Uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krzywcza. 
 Wniosek ten w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie wynikiem 
12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 Porządek obrad z wprowadzoną poprawką w wyniku przeprowadzonego 
głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 
0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Przyjęcie sprawozdań finansowych oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2017 rok w tym: 
1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania 

finansowego; 
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2) przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego w Gminnej 
Bibliotece Publicznej, 

3) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego; 
4) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krzywcza wraz 

z wnioskiem w sprawie absolutorium; 
5) zapoznanie radnych z opinią regionalnej izby obrachunkowej dotyczącej 

sprawozdania z wykonania budżetu oraz z opinią dotyczącą wniosku komisji 
rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

6) dyskusja o wykonaniu budżetu; 
7) rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdań finansowych za 2017 rok; 
8) rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Krzywcza absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2017 rok. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Krzywcza”; 
2) nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Krzywcza”; 
3) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 
4) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krzywcza. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad.3. 
 Protokoły Nr XLVIII/2018 i XLIX/2018 z obrad poprzednich sesji Rady 
Gminy Krzywcza zostały wyłożone do wglądu wraz z informacją, 
aby ewentualne wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich 
nie będzie, zostanie to uznane jako przyjęcie tych protokołów. 
 
 

Ad.4. 
 Przystępując do realizacji punktu 4 obrad Przewodniczący Rady Gminy 
Piotr Pytlowany oddał głos Skarbnikowi Gminy Beacie Wielgosz, która 
przedstawiła sprawozdanie Wójta Gminy Krzywcza z wykonania budżetu 
za 2017 rok, sprawozdanie z wykonania planu finansowego w Gminnej 
Bibliotece Publicznej w Krzywczy oraz informację o stanie mienia 
komunalnego w poszczególnych sołectwach za 2017 rok. 
 

 Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Zygmunt Sobol 
przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krzywcza o wykonaniu 
budżetu Gminy Krzywcza za 2017 rok i udzieleniu absolutorium Wójtowi 
Gminy wypracowaną na posiedzeniu tejże Komisji w dniu 30 maja 2018 r. 
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Z treści tej opinii wynika, że Komisja jednogłośnie pozytywnie rozpatrzyła 
roczne sprawozdanie finansowe za 2017 rok, sprawozdanie z wykonania 
budżetu gminy na 2017 r. wraz z opinią regionalnej izby obrachunkowej o tym 
sprawozdaniu, sprawozdanie z wykonania planu finansowego w Gminnej 
Bibliotece Publicznej w Krzywczy za 2017 rok oraz informację o stanie mienia 
komunalnego w poszczególnych sołectwach z terenu gminy Krzywcza 
za 2017 rok i złożyła wniosek do Rady Gminy o udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy Krzywcza za 2017 rok. 
 

 Z kolei Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Nr 11/29/2018 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 16 maja 
2018 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Krzywcza z wykonania 
budżetu za 2017 rok oraz przedstawiła także Uchwałę Nr 11/25/2018 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 
6 czerwca 2018 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Krzywcza o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2017 rok. 
 

 Skarbnik Gminy przedstawiła także roczne sprawozdanie finansowe 
za 2017 rok składające się z bilansu z wykonania budżetu gminy, łącznego 
bilansu jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, 
łącznego rachunku zysków i strat jednostki oraz łącznego zestawienia zmian 
w funduszu jednostki. 
 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję o wykonaniu 
budżetu, jednak ze względu na brak uwag i zapytań w tym zakresie przystąpił 
do dalszej realizacji porządku obrad. 
 

 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz odczytała projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu na 2017 rok. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr L/249/2018 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Skarbnik Gminy Beata Wielgosz odczytała projekt kolejnej 
uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
Krzywcza absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2017 rok. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr L/250/2018 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
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 Wójt Gminy zabierając głos, podziękował pracownikom Urzędu Gminy 
za wymierne efekty wykonania ubiegłorocznego budżetu gminy, a radnym 
za udzielenie mu absolutorium za 2017 rok. 
 
 

Ad.5. 
 Realizując kolejny punkt porządku obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia kolejnych projektów uchwał. 
 W pierwszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy 
Krzywcza”. 
 Zastępca Wójta Gminy Krzywcza Wojciech Sobol przedstawił projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z wnioskami Kapituły 
i uzasadnieniami. 
 W wyniku dyskusji postanowiono przeprowadzić głosowanie jawne nad 
każdą kandydaturą osobno. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Za akceptacją kandydatury Grzegorza Laty głosowało 11 radnych, 
przy 1 głosie przeciw i 0 głosach wstrzymujących się. 
Za akceptacją kandydatury Leopolda Płowieckiego głosowało 12 radnych, 
przy 0 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, 
przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała 
Nr L/251/2018 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie rozpatrzono projekt uchwały Rady Gminy Krzywcza 
w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Krzywcza”. 
 Zastępca Wójta Gminy Krzywcza Wojciech Sobol przedstawił projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy 
 Wójt Gminy przedstawił wnioski Kapituły i uzasadnienia. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr L/252/2018 stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2018 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt uchwały w tej 
sprawie wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. 
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W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr L/253/2018 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta Gminy Krzywcza. 
 Zastępca Wójta Gminy Krzywcza Wojciech Sobol przedstawił projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany wnioskował 
o pozostawienie kwot składników wynagrodzenia Wójta Gminy na poziomach 
dotychczas obowiązujących. 
 Wójt Gminy Wacław Pawłowski zaproponował obniżenie swojego 
wynagrodzenia zasadniczego o 50 zł. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
została jednogłośnie negatywnie rozpatrzona wynikiem: 12 głosów „przeciw”, 
przy 0 głosach „za” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

 O godz. 11:36 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 12:23. 
 
 

Ad.6. 
 Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił informację 
o swojej pracy w okresie międzysesyjnym a także informację o realizacji 
wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji (Informacje te stanowią załączniki 
nr 9 i 10 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.7. 
 Radny Zygmunt Sobol wnioskował, aby Kierownik Referatu Gospodarki 
Komunalnej Robert Kaszycki przygotował wyjaśnienie w sprawie procedur 
postępowania i obowiązków gminy w przypadkach poważniejszych awarii 
na Oczyszczalni Ścieków w Krzywczy oraz wyjaśnił, czy te procedury 
postępowania zostały wprowadzone podczas niedawnej poważnej awarii, 
która miała miejsce na terenie Oczyszczalni. 
 Zastępca Wójta Wojciech Sobol wyjaśnił, że podczas tej awarii 
na oczyszczalni ścieków wystąpił zbieg okoliczności, gdyż nie zadziałały dwa 
szeregowe zabezpieczenia - nie zadziałał pływak i zablokował się zawór. 
Gmina musiała szybko usunąć tą awarię. W ciągu funkcjonowania 
tej oczyszczalni to drugi taki przypadek. 
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Ad.8. 
 Sołtys wsi Wola Krzywiecka Jan Wanat podziękował Wójtowi 
za urządzenie drogi do lasu, ale nie jest ta sprawa dokończona, bo służebność 
nie jest załatwiona do końca. 
 

 Wójt Gminy przedstawił pismo Parafialnego Klubu Sportowego UNUM 
Babice z prośbą o zwiększenie środków finansowych w formie dotacji 
przekazywanych na działalność Klubu w 2018 roku. W uzasadnieniu Klub 
wyjaśnia, że od nowego sezonu tj. od sierpnia 2018 r. w regularnych 
rozgrywkach sportowych prowadzonych przez Okręgowy Związek Piłki Nożnej 
w Jarosławiu uczestniczyć będą 4 drużyny piłkarskie z terenu Gminy Krzywcza 
działających w ramach Klubu. W rozgrywkach młodzieżowych będą 
uczestniczyć 3 drużyny tj. junior młodszy kategoria 2000 i młodsi, trampkarz 
młodszy i orlik. W rozgrywkach seniorskich uczestniczyć będzie 1 drużyna 
w klasie A - Przeworsk. 
 W związku z tym zaproponował on, aby Rada Gminy zastanowiła się 
i podjęła decyzję o zwiększenie i przekazanie brakujących środków 
finansowych na działalność tego klubu. 
 Radni proponowali zmianę nazwy Klubu z Parafialnego na Gminny Klub 
Sportowy. 
 Ponadto wielu Radnych uważa, że aby rozpatrzyć tą sprawę, Klub musi 
określić kwotę dofinansowania. 
 Wójt Gminy zaproponował, aby na dofinansowanie działalności tego 
Klubu z budżetu gminy przeznaczyć kwotę 10 000 zł. 
 Głosów sprzeciwu ze strony radnych w tej sprawie nie było. 
 

 Radna Maria Pawłowska wnioskowała o wykonanie bramek na boisku 
sportowym w Reczpolu i pomalowanie przystanku autobusowego w Kupnej. 
 
 

 Protokoły Nr XLVIII/2018 i XLIX/2018 z obrad poprzednich sesji Rady 
Gminy Krzywcza, ze względu na brak zgłoszonych uwag, uznane zostały jako 
przyjęte jednogłośnie. 
 
 

Ad.9. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 13:05 
L zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 
 

 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pytlowany 
 


